

Vacant government properties in Sai Kung District (including both Sai Kung and Tseung Kwan O) that can be served for social welfare purposes  
西貢區 (包括西貢及將軍澳) 可作社會福利用途之空置政府物業

Name of Premises 物業名稱	Floor 樓層	Address 地址	Remarks 備註
King Lam Neighbourhood Community Centre	1/F & 4/F	King Lam Estate, Tseung Kwan O	Social Welfare Department (SWD) has indicated in-principle agreement to take up the premises of the ex-Home Affairs Department offices on the 1/F and 4/F of King Lam Neighbourhood Community Centre for subvented welfare usage.
景林鄰里社區中心	1樓及4樓	將軍澳景林邨	社會福利署已給予原則上同意接收景林鄰里社區中心1樓及4樓前西貢民政事務處空置的地方用作津助福利服務。

Sai Kung Central Primary School	Whole Site	Ho Chung, Sai Kung	<p>Currently, the classrooms, covered playground and carpark open spaces are occupied by government departments for temporary storage uses.</p> <p>SWD has indicated that they would submit a formal Permanent Government Land Allocation (PGLA) application to Lands Department for social services.</p>
西貢中心小學	整棟物業	西貢蠔涌	<p>目前校內的課室、有蓋操場及泊車位置作為政府部門暫時存儲物料之用。</p> <p>社會福利署表示將向地政總署申請永久政府撥地作為社會福利用途。</p>